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Protokół Nr XXXI/2022 

  

z przebiegu XXXI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie 

przeprowadzonej w dniu 20 maja 2022 r. w Zespole Szkół w Krasnobrodzie 

w godz. od 1700 –  1830
. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 11 radnych (lista obecności. zał. Nr 1). 

 

1. Borek Bernadeta 

2. Cios – Mairot Radosław 

3. Gęśla Krzysztof 

4. Czapla Piotr 

5. Korga Jerzy 

6. Mielniczek Kazimierz 

7. Najda Wiesław 

8. Roczkowska Aleksandra 

9. Sachajko Piotr 

10. Szkałuba Anna 

11. Umiński Gabriel 

 

W sesji nie uczestniczył radny Dziura Mieczysław, radny Kopczyński Jan, radny Kustra 

Piotr oraz radny Mazurek Krzysztof. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz     - Kazimierz Misztal 

2. Z-ca Burmistrza   - Janusz Oś 

3. Sekretarz Gminy   - Kazimierz Gęśla 

4. Skarbnik Gminy   - Elżbieta Nowak  

5. Radna Powiatu Zamojskiego  - Agnieszka Adamczuk 

6. Kierownicy jednostek podległych, pracownicy Urzędu Miejskiego (lista obecności 

zał. Nr 2). 

7. Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli (lista obecności zał. Nr 3). 

 

Do punktu 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Cios-Mairot otworzył XXXI sesję VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie. 

Przewodniczący poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Pana Stanisława 

Korkosza wieloletniego członka Krasnobrodzkiej Orkiestry Dętej do prośby dołączył się 

Burmistrz K.Misztal. Burmistrz poprosił również, aby minutą ciszy uczcić pamięć zmarłej 

Pani Zdzisławy Pakuła byłej Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Krasnobrodzie.   

Przekazał wyrazy współczucia rodzinom oraz podziękował za ich pracę na rzecz 

społeczności miasta i gminy Krasnobród. Zebrani minutą ciszy uczcili pamięć zmarłych 

osób.  

Przewodniczący Rady podziękował Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Krasnobrodzie za 

przygotowanie i udostępnienie sali na sesję.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali znajduje się 

11 radnych, co stanowi quorum i umożliwia przeprowadzenie obrad oraz podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich przybyłych na sesję oraz mieszkańców 
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i internautów. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i wypowiedzi. 

6. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2021 r. 

7. Sprawozdania z pracy Komisji za 2021 rok oraz plany pracy Komisji na 2022 r. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) ws. określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Krasnobród w roku 2022, 

2) ws. udzielenia pomocy finansowej dla miasta Zamość,  

3) ws. wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej, 

4) ws. zmiany uchwały budżetowej na rok 2022. 

9. Komunikaty i informacje. 

10. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz K.Misztal zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8.5. 

projektu uchwały ws. wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 

Powiatu Zamojskiego nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy 

Krasnobród. Poinformował, że Starostwo Powiatowe w Zamościu zwróciło się z pismem 

o rozważenie możliwości nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Zamojskiego 

działek przy Sanatorium w Krasnobrodzie. Przedmiotowe działki są niezbędne do 

prowadzenia działalności sanatoryjnej poprzez jej rozbudowę. Zgodnie z opracowaną 

koncepcją rozbudowy Sanatorium na przedmiotowych działkach planuje się utworzenie 

dalszych obiektów bazy uzdrowiskowo-zabiegowej wraz z infrastrukturą temu 

towarzyszącą.  

Przewodniczący poinformował, że do Przewodniczącego Rady również wpłynęło pismo 

w tej sprawie i można się z nim zapoznać w biurze Rady. 

Radna A.Adamczuk nawiązując do zgłoszonego wniosku przez Burmistrza, 

poinformowała, że Pan Starosta Zamojski upoważnił ją aby wypowiedziała się w tej 

sprawie. Zabierając głos powiedziała, że Sanatorium będzie służyło rozwojowi 

Krasnobrodu i funkcji uzdrowiskowej. Przekazanie przez Gminę Krasnobród tych czterech 

działek stanowi niewątpliwie wkład majątkowy Gminy, ale i wkład w rozwój uzdrowiska 

Krasnobród. Starostwo jest na etapie przygotowania koncepcji zagospodarowania całego 

terenu, bo zdaje sobie sprawę, że w tym kierunku trzeba się rozwijać. W imieniu Pana 

Starosty poprosiła o podjęcie uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku zgłoszonego przez Burmistrza: 

„za głosowało”    -     11 

„przeciw”     -      0 

„wstrzymało się ”   -      0 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska przyjęła wniosek. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem przyjętego 

wniosku: 

„za głosowało”    -     11 

„przeciw”     -      0 

„wstrzymało się ”   -      0 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska przyjęła porządek obrad. 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXX sesji Rady Miejskiej 

w Krasnobrodzie był do wglądu w biurze Rady. Nikt nie zgłaszał zapytań i uwag do 

protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z XXX sesji: 

„za głosowało”    -     11 

„przeciw”     -      0 

„wstrzymało się ”   -      0 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska przyjęła protokół z XXX sesji.   

 

Do punktu 3 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono radnych: 

1. Korga Jerzy 

2. Czapla Piotr 

3. Gęśla Krzysztof 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania „za” głosowało 11 radnych. Rada powołała 

Komisję Uchwał i Wniosków w powyższym składzie. W głosowaniu uczestniczyło 

11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi zał. Nr 7 do protokołu. 

 

Do punktu 4 

 

Burmistrz K.Misztal przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 

21 kwietnia została podpisana umowa na realizację zadania pn. „Budowa sieci wodno-

kanalizacyjnej wraz z modernizacją hydroforni w gminie Krasnobród”. Wykonawcą prac 

jest Zakład Remontowo Budowlany w Zamościu Adam Kustra w spadku. 

Zakres robót w ramach niniejszej umowy obejmuje: 

1) modernizację hydroforni w Zielonem, 

2) budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Widokowej w Krasnobrodzie, 

3) budowę sieci wodociągowej w ul. Widokowej w Krasnobrodzie, 

4) budowę sieci kanalizacyjnej w Nowej Wsi, 

5) budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Sikorskiego w Krasnobrodzie, 

6) budowę sieci wodociągowej w ul. Sikorskiego w Krasnobrodzie, 

7) budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Lelewela w Krasnobrodzie. 
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Wykonawca zobowiązany jest wykonać całość przedmiotu zamówienia do dnia 21 lutego 

2024 r. Wartość zawartej umowy to 4. 817.138,79 zł. 

21 kwietnia Burmistrz uczestniczył w spotkaniu dotyczącym powołania Komitetu 

Honorowego ws. ufundowania sztandaru dla 18 Pułku Przeciwlotniczego w Zamościu, 

zaproszono tam wszystkich samorządowców z Powiatu Zamojskiego. 

22 kwietnia w Starostwie Powiatowym w Zamościu odbyło się spotkanie ws. budowy 

kładki na rzece Wieprz w m. Hutki – przejście do Europarkietu. 

25 kwietnia Burmistrz uczestniczył w konferencji podsumowującej projekt „Obywatelskie 

Roztocze”, organizatorem było Stowarzyszenie EUROREGION ROZTOCZE, którego 

jesteśmy członkiem, w projekcie wzięła udział Spółdzielnia Socjalna „WARTO”. 

27 kwietnia Burmistrz podpisał akt notarialny dotyczący sprzedaży dz. nr 333/9 

w Kaczórkach. 

29 kwietnia podpisany został akt notarialny na sprzedaż dz. nr 212 ul. Widokowa za 

kwotę 784 tys. zł netto. 

1 -3 maja po dwóch latach pandemii wróciliśmy do organizacji Majówki Roztoczańskiej 

w tym roku połączonej z konkursem kulinarnym dla KGW i stowarzyszeń. Po raz pierwszy 

mogliśmy wykorzystać mobilną scenę, którą zakupiliśmy dzięki dotacji z Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego, wsparciu firmy Rodowita oraz budżetu gminy. 

Burmistrz podziękował KGW z Krasnobrodu, Grabnika, Zielonego, Hutek, Starej Huty oraz 

Stowarzyszeniu 50+ za przyjęcie zaproszenia i udział w konkursie kulinarnym, który 

uatrakcyjnił Majówkę. 

3 maja obchodziliśmy 231 rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja, a także w tym dniu 

Gmina Krasnobród była współorganizatorem wyścigu MTB, której głównym organizatorem 

była Fundacja Roztocze Epic. Celem wyścigu była promocja Roztocza oraz aktywnego 

wypoczynku na rowerze. 

4 maja została podpisana umowa z firmą MAWEX na remonty cząstkowe dróg. 

5 maja podpisano umowę na remont budynku byłego ośrodka zdrowia pod kątem 

lokalizacji MGOPS w Krasnobrodzie. Koszt remontu ponad 1mln 700 tyś. Wykonawcą jest 

firma INVEST ENERGY Paweł Kmieć. Termin wykonania 5 stycznia 2024 r. 

8 maja uroczystość Św. Floriana święto OSP. Burmistrz podziękował wszystkim strażakom 

za bezinteresowną służbę na rzecz naszej społeczności życząc dobrego zdrowia 

i bezpieczeństwa w trakcie akcji. 

10 maja odbył się odbiór ul. Andersa. Koszt robót 233. 276,27 zł wykonawca PRDM 

Tomaszów Lubelski. 

14 maja gościliśmy uczestników 6 Edycji Biegów i rajdu MTB ULTRAROZTOCZE, 

z Krasnobrodu wystartowało około 200 zawodników na dystansie 60 km. Burmistrz 

podziękował wolontariuszom z Zespołu Szkół w Krasnobrodzie za pomoc w obsłudze 

punktu żywieniowego oraz strażakom z Hutek, Huciska, Malewszczyzny i Starej Huty za 

dbanie o bezpieczeństwo uczestników biegu, pracownikom KDK i UM za obsługę biegu. 

18 maja miał miejsce odbiór budowy ul. Kalinowej oraz łącznika ul. Kalinowej do 

ul. Wiśniowej. Wykonawcą obu zadań była firma DROGMOST. Całkowity koszt obu zadań 



5 

wyniósł ponad 1mln 100 tyś zł.  

Otrzymaliśmy informację z BGK o rozstrzygnięciu naboru wniosków o dofinansowanie 

w ramach programu POLSKI ŁAD w naborze dla gmin uzdrowiskowych. Gmina 

Krasnobród otrzyma dofinansowanie na realizację projektu „Uzbrojenie terenów 

uzdrowiskowych strefy A i B w Krasnobrodzie”. Wartość dofinansowania wynosi 5 mln. 

złotych. 

Burmistrz poinformował, że od dnia 20 maja 2022 r. do dnia 23 czerwca 2022 r. 

rozpoczynają się konsultacje społeczne projektu Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

Zielone Serce Roztocza 2021-2030 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

Wszyscy zainteresowani, w terminie określonym powyżej mogą zapoznać się 

z dokumentacją sprawy, tj. prognozą oddziaływania na środowisko projektu Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego Zielone Serce Roztocza 2021 – 2030 oraz Prognozą 

oddziaływania na środowisko do projektu Strategii. Dokumentacja sprawy dostępna jest 

na stronie internetowej oraz jest wyłożona do wglądu w Urzędzie Miejskim w Józefowie, 

ul. Kościuszki 37, 23-460 Józefów, pok. nr 6.    Każdy ma prawo składania uwag 

i wniosków w terminie określonym powyżej. Uwagi i wnioski należy składać wyłącznie na 

formularzach konsultacyjnych umieszczonych na stronie internetowej:  drogą 

elektroniczną, przesyłając formularz na adres: grzegorz.surmacz@ejozefow.pl  pisemnie, 

przesyłając formularz na adres pocztowy na adres: Urząd Miejski w Józefowie, ul. 

Kościuszki 37, 23-460 Józefów – z dopiskiem „Konsultacje społeczne projektu Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego Zielone Serce Roztocza 2021 – 2030 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko”  ustnie do protokołu w siedzibie Urzędu Miejskiego 

w Józefowie, ul. Kościuszki 37, 23-460 Józefów, pok. nr 6 tel. 84 687 81 33 w.56 (po 

uprzednim telefonicznym uzgodnieniu terminu).  Organem właściwym do rozpatrzenia 

uwag i wniosków jest Burmistrz Józefowa. Uwagi i wnioski zgłoszone po dniu 23 czerwca 

2022 r. zostaną pozostawione bez rozpatrzenia. 

Do punktu 5 

 

Punkt wolne wnioski i wypowiedzi.  

Radny P.Sachajko poruszył sprawy dot. dróg. Mieszkańcy z jego okręgu wyborczego 

pytają o projekt budowy ul. Łastowieckiego, na jakim jest etapie.  

Druga ulica w kierunku Krasnobrodzkich wąwozów. Częściowo została utwardzona 

gruzem, ale usypany gruz uniemożliwia przejście, dlatego trzeba to poprawić szczególnie 

początek drogi.  

Wyrównanie przejścia od ul. Wczasowej poprzez dojście do stadionu. 

Radny zgłosił również propozycję, aby na sezon turystyczny tak jak w roku ubiegłym 

zatrudnić gospodarza nad zalew. Powinna to być osoba z zewnątrz, nie pracownik 

z urzędu. 

  

Radny G.Umiński zgłosił problem braku miejsc parkingowych przy ośrodku zdrowia 

w Krasnobrodzie. Taki problem zgłaszają mieszkańcy. 

 

Radny J.Korga zapytał czy jest prowadzony nabór do LO w Krasnobrodzie.  

Zgłosił także potrzebę zabezpieczenia ścieżki na punkt widokowy w Krasnobrodzie 

poprzez zamontowanie np. barierek. Jest wiele nierówności, co może być powodem 

nieszczęśliwego wypadku.  

 

mailto:grzegorz.surmacz@ejozefow.pl
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Sołtys wsi Szur podziękował za wyrównanie drogi do Szuru. Ponadto powiedział, że 

przydałoby się jednak trochę więcej niesoru na poprawę drogi.  

 

Burmistrz udzielał odpowiedzi na zapytania radnych.  

Odnośnie ul. Łastowieckiego Burmistrz odpowiedział, że mamy zgodę firmy ELBEST na 

wstępne wykonanie podziału działki, ale będzie jeszcze potrzebna zgoda kolejnego 

właściciela działki, aby wjazd do drogi powiatowej miał odpowiednie parametry. Jak 

będzie wykonany projekt będziemy starali się o pozyskanie środków na ten cel. Burmistrz 

wspomniał, że są problemy ze nalezieniem geodety do wykonania tych prac jak i innych.  

Droga na Krasnobrodzkie Wąwozy, jest to trudna droga, ponieważ pas drogowy jest 

bardzo wąski. Zaapelował do mieszkańców, którzy mają działki jeszcze nie ogrodzone 

a planują ich grodzenie i graniczą z pasem drogowym, aby konsultowali to z gminą. Bo 

później są problemy w tym z odśnieżaniem dróg. Nie mniej jednak przed sezonem 

postaramy się poprawić przejezdność tej drogi jak również i przejście od ul. Wczasowej 

do stadionu co podnosił radny P.Sachajko. 

Odnośnie zatrudnienia gospodarza nad zalew na sezon turystyczny Burmistrz 

odpowiedział, że spróbujemy znaleźć jakieś rozwiązanie, ale trudno będzie wymagać od 

kogoś, aby przez cały tydzień pilnował zalewu. Nie ma dobrego rozwiązania.  

Odnośnie parkowania przy ośrodku zdrowia powiedział, że możemy otworzyć bramę na 

plac gminny i można tam bez problemu zaparkować. We wtorek może być problem, ale 

w pozostałe dni tygodnia nie.  Tylko trzeba się przyzwyczaić, że w przypadku braku 

miejsca przy ośrodku zdrowia parkujemy na terenie przyległym do Urzędu Miejskiego. 

Bramy nie musimy zamykać.  

Odnośnie punktu widokowego Burmistrz powiedział, że kiedyś zastanawialiśmy się nad 

ustawieniem barierek, ale osobiście jest temu przeciwny. Postaramy się na bieżąco dbać, 

aby przejście było oczyszczone i bezpieczne. Porozmawiamy również o tym z dzierżawcą, 

aby co pewien czas oczyścił ścieżkę.    

Odpowiadając na pytanie sołtysa wsi z Szuru Burmistrz powiedział, że wykonaliśmy tyle 

ile mieliśmy środków z funduszu sołeckiego.  

 

Pani E.Działa Dyrektor ZS w Krasnobrodzie odpowiadając na pytanie radnego J.Korgi 

powiedziała, że działania rekrutacyjne związane z naborem do I klasy LO są cały czas 

prowadzone. Przedstawiła ofertę jaką szkoła proponuje uczniom.  

 

Do punktu 6 

 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za 

2021 r. wraz z materiałami na sesję, następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos 

w tej sprawie. Nikt nie zabierał głosu.  

 

Do punktu 7 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że plany pracy komisji i sprawozdania były 

dołączone do materiałów na sesję i radni mieli możliwość zapoznania się z nimi. Zapytał, 

czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt nie zabierał głosu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej informując, że 

zgodnie z załącznikiem Nr 3 do Statutu Gminy Krasnobród plan zatwierdza Rada Miejska 

w związku, z czym należy go przegłosować. 
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Głosów w dyskusji nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie plan pracy 

Komisji Rewizyjnej: 

 

„za głosowało” -  11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymał się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 8  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził przyjcie planu pracy Komisji Rewizyjnej, który stanowi 

9 załącznik Nr  do protokołu. 

Do punktu 8 

8.1. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Krasnobród w roku 2022. 

Komentarza do projektu uchwały udzielił K.Misztal Burmistrz Krasnobrodu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 10  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXXI/254/2022, która stanowi 

załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

8.2. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. udzielenia pomocy finansowej dla miasta 

Zamość. Komentarza do projektu uchwały udzielił z-ca Burmistrza J.Oś. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 12  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXXI/255/2022, która stanowi 

załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

8.3. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Komentarza do projektu uchwały udzieliła E.Nowak Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 14  do protokołu. 
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Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXXI/256/2022, która stanowi 

załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

8.4. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. zmiany uchwały budżetowej na rok 2022. 

Komentarza do projektu uchwały udzieliła E.Nowak Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Głosów w dyskusji 

nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 16  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXXI/257/2022, która stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu. 

 

8.5. Rozpatrzenie projektu uchwały ws. wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Zamojskiego nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Krasnobród.  

Przewodniczący nadmienił, że Burmistrz K.Misztal udzielił komentarza do projektu 

uchwały przy wprowadzaniu uchwały do porządku obrad, zapytał więc czy radni mają 

jakieś pytania. 

 

Radny P.Sachajko zabierając głos powiedział, że  patrzymy z optymizmem na planowane 

działania przez Powiat Zamojski ale chciałby aby w akcie notarialnym były zapisy, że 

jeżeli Powiat nie wywiąże się  z tych planów  w przeciągu 15 lat to nieruchomości wracają 

do gminy.  Jest za tym, aby te tereny przekazać, aby Krasnobród się rozwijał, ale władze 

się zmieniają i różnie może być.  

 

Radna B.Borek zabrała głos jako wieloletni pracownik Sanatorium. Wspomniała, że 

przeżywali różne okresy od urlopów bezpłatnych po inne problemy, ale przetrwali to 

wszystko. Obecnie jest to chyba jedyna szansa na rozwój Sanatorium na najbliższe lata 

i nie powinno być wątpliwości w tej kwestii. Wiemy, jak wyglądają inne sanatoria czy 

uzdrowiska i być może trzeba będzie przekazać jeszcze jakąś działkę. Uważa, że 

rozbudowa będzie służyć Sanatorium, naszemu całemu środowisku i naszej gminie.  

 

Burmistrz odpowiedział, że zgadza się z tym, aby w akcie notarialnym znalazły się takie 

warunki które będą nas zabezpieczały i mobilizowały Powiat Zamojski do wykonania 

planowanych inwestycji.  Pan Starosta był na rozmowach, które odbyły się w Urzędzie 

Miejskim w Krasnobrodzie proponował dłuższy okres 20 lat, ale stwierdziliśmy, że 20 lat 

to jest zbyt długo. Przez 15 lat można rozpocząć i zakończyć inwestycję. W akcie 

notarialnym będą zapisy które będą nas zabezpieczały, jeżeli inwestycja w tym czasie nie 

zostanie wykonana to grunty wracają do gminy. Po podpisaniu zapoznana Radę z aktem 

notarialnym.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że zanim przejdziemy do głosowania nad uchwałą 

proponuje przegłosować stanowisko Rady zgłoszone przez radnego P.Sachajko. Rada 

wnioskuje do Burmistrza o dokonanie zapisu w akcie notarialnym przy wykonywaniu tej 

uchwały, że jeżeli inwestycja uzdrowiskowa nie zostanie zakończona do 15 lat od 

dokonania darowizny to darowizna podlega odwołaniu. 
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Przystąpiono do głosowania stanowiska Rady:  

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 18  do protokołu. 

 

Pani A.Adamczuk radna Powiatu Zamojskiego  w imieniu Pana Starosty Zamojskiego 

podziękowała Radzie za podjęcie uchwały i Panu Burmistrzowi za uzasadnienie 

i przygotowanie uchwały na dzisiejszą sesję. To potwierdza fakt, że zarówno Gminie 

Krasnobród jak i Powiatowi Zamojskiemu leży na sercu rozwój Sanatorium 

w Krasnobrodzie.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania? Głosów 

w dyskusji więcej nie było i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w w/w sprawie. 

„za głosowało” -   11 

„przeciw”  -    0 

„wstrzymało się ”  -    0 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 19  do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził podjęcie uchwały Nr XXX/258/2022, która stanowi 

załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

Do punktu 9 

 

W punkcie tym nikt nie zabierał głosu. 

 

Do punktu 10 

 

Przewodniczący Rady z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad o godz.1830 zakończył 

obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Krasnobrodzie. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 

Elżbieta Borek            Radosław Cios – Mairot 


